
Referat
 
Emne: Kredsbestyrelsesmøde, DTS, Kreds ØST 
 
Formål med mødet: Behandle, orientere, drøfte og beslutte omkring nyt fra kredsene, 
omkring materiale til HB-møde. 
 
Anvendelse af mødets resultat:  
Behandle, drøfte og beslutte omkring dagsorden til HB møde den 21. oktober 2019. 
Materiale udsendes direkte fra forbundet. 
 
Gennemgang af eventuelle bemærkninger til meddelelser fra valgenhederne, der skal løftes 
til HB. Skriftlige indlæg fra valgenhederne deles forud for mødet. 
 
Orientering fra formand om senest nyt.
Data om mødet 
 
Dato: onsdag den 16. oktober 2019 
Tid: 09:00 – 15:30. 
 
Sted: Høje-Taastrup, mødelokale 225 
 
Forbered og medbring:  
Udsendt materiale fra forbundet, vedrørende dagsorden til 
ekstraordinært HB møde mandag den 21. oktober 2019. 
 
Udsend meddelelser fra din valgenhed og læs de øvriges 
meddelelser om samme. 
 
Referent: Jette Q 
 

Mødedeltagere:  
1. Henrik Møller, mødeleder 
2. June Petersen 
3. Lene Höilund Jensen 
4. Jan Erik Dahl 
5. Frank Thor 
6. Jette Quaade 
7. Morten Dannemann J 
8. Flemming Hansen 
9. Søren Lind Nordestgaard 
 
Afbud: 
Claus Rossing 
Heidi Østerballe 
Hans Henrik Olsen 
Jan Magnusson 
Susanne Brixum 

Dagsorden:  Ansvar: 
1. Velkomst.  Henrik bød velkommen og orienterede om det praktiske for dagen. 

 
Henrik spurgte til transport til Repræsentantskabsmødet, og det 
virkede umiddelbart som om alle har styr på det. 

2. Godkendelse af dagsorden.  Dagsorden blev godkendt uden bemærkninger. 

3. Meddelelser fra 
valgenheder samt 
forretningsområder. Skriftlige 
indlæg sendes til kreds 3´s 
distributionsliste inden 
mødet. 

Maribo:  
Der er planlagt møde med PFA den 26-11-2019 for 
overenskomstansatte, med gennemgang af personlige 
ordninger. Det er noget der er efterspurgt og medlemmerne 
glæder sig til besøget/gennemgangen.  
 
Fredensborg: 
Der er for tiden mange spørgsmål fra tidligere 
kommunalansatte, som er DTS´er, rettet til Merete Berdiin 
og Flemming, i forhold til flytningen til Næstved den 1. 
december 2019. Spørgsmålene handler fortrinsvis om 
tålegrænser. Der har også her i Fredensborg været 
seniorsammenkomst med 116 fremmødte, noget færre end 



tidligere år. Der var fin stemning og ingen klager over 
manglende øl, som der var for 2 år siden. 
Der er i Motor udmeldt beordret overarbejde på 6 timer om 
ugen i 2 måneder. 
 
Høje Taastrup: 
I starten af oktober var der en stor om flytning på adressen, hvor 
over halvdelen af medarbejderne fik nye pladser. Så nu er Person 
samlet på en etage, det samme er Erhverv. Til gengæld er Særlig 
Kontrol samlet på to etager og Selskab er i begge bygninger. Der er 
ankommet to enheder fra Erhverv fra Sluseholmen og en enhed fra 
Store Selskaber er flyttet til Copenhagen Towers. Vores kolleger i 
Service er overgået til enten Bygningsstyrelsen eller ISS. Vi afholder 
+55‐møde den 18. november. 
 
Køge: 
Ventilation igen – afhænger lidt af hvem der spørges. Men man er 
fuldt ud orienteret om hvad der serveres i restaurant i stueetagen. 
Undren over at Carlsensvej er valgt som tjenestested, med plads til 
116 personer. Allerede nu rekrutteres der så det tal formentlig 
overskrides, når de sidste kommer fra Slusen. Der arbejdes på at leje 
parkeringspladser bag Den Gule Hal til tjenestebilerne og derved 
bliver der frigivet flere pladser til medarbejderne. Ingen vil stå for 
HUS. Derfor måske ingen julefrokost, da der er ingen til at arrangere. 
Skriveborde er alt for små til alt det materiale der bruges i 
kontrollerne. Mapper lægges derfor på gulvet – med deraf følgende 
potentielt dårlige rygge. Der er stadig ikke nogen TR på bedding. 
 
Næstved: 
Der er holdt velkomstsamtaler for de nye ansatte med praktiske 
oplysninger og det bliver godt modtaget. Der arbejdes stadig på at få 
solfilm på vinduerne, der er sat 15 op hvoraf det kun er et par 
stykker der er i orden, resten er en ommer. Der er ikke nogen 
tidshorisont på projektet. Den ene bygning er meget lydt, og 
samtaler er meget tydelige. Frugtordningen er specificeret med 4 
stykker frugt til hver medarbejder om ugen. De nye fogedlokaler er 
på plads nu. Der er stadig nogen jubilæer og nogen pensioner. 
 
Bornholm: 
Fogedrum anvendes af ISS servicemedarbejder der har installeret sin 
arbejdsplads der, det forventes at fogedrum kan anvendes. Der er 
jubilæum lige om lidt. Der er medlemsmøde d. 14. januar 2020 med 
Jørn, ferielov, overenskomster, PFA m.fl. 
 
Roskilde: 
Service i huset er udfordret på bestilling af varer, hvilket bl.a. har 
resulteret i mangel på toiletpapir. TRIO er under opstart og der er 
indkaldt til det første møde. 
 
Skattestyrelsen: 



Særlig kontrol har fået ny underdirektør fra Arbejdstilsynet, 
Katrine Krone.  
 
Gældsstyrelsen: 
Direktøren har været på møderunde ved alle driftscentre. 
 
Generelt: 
I hvilket regelsæt (vejledning, cirkulære, bekendtgørelse, 
lov) fremgår det, at lederen ikke må spørge ind til en 
medarbejderens sygdom? 
Der blev via serviceboksen fundet en vejledning, 
http://koncern.ccta.dk/getFile.aspx?Id=122498. Se øverst side 3.  

4. Gennemgang af dagsorden 
og materiale til HB møde den 
21. oktober 2019.  

Der er sendt indkaldelse med dagsorden ud til alle TR. 
 
Dagsorden: 

1. Velkomst 
2. Repræsentantskabsmøde 
3. Eventuelt 

 
5. Strukturspørgsmål til 
behandling på 
repræsentantskabsmøde 

Der blev orienteret om hvad baggrunden for afstemningen 
er, at det er for at få en afklaring af hvad der ønskes af 
strukturudvalget. Der er i strukturudvalget ikke enighed om 
hvilket retning arbejdet skal fortsætte. Det er en klar 
motivering at spørgsmålene skal ses isoleret og at der godt 
kan gives modstridende svar. 
 
Det samlede oplæg blev debatteret. 
 

Strukturspørgsmål 
til behandling på re

6. Meddelelser fra 
formanden. 

Henrik orienterede. 

7. Hvad skal vi videreformidle 
til HB fra mødet? 

Der er flyttet rundt i Høje Tåstrup, men der er stadig ikke 
plads til alle de nye medarbejdere der skal flytte til. 

8. Eventuelt.  

9. Afslutning, næste møde 
den 11. november 2019 på 
SC Næstved. 

Der er afbud fra Søren. 
 
 

 

 


